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 09.02.2020 רעננה מיום -עירונית ה וועדת הנוערסיכום ישיבת 

 :משתתפים

 , חבר מועצה.יו"ר -ארז ברט   ✓

 , חברת מועצה.סגן-אילת ארז ✓

 נוער וצעירים, מנהלת מח' תלמי-סיגל מצר ✓

 , נציגת ציבור.סמדר ברון ✓

 , נציגת ציבור.קרן רווה ✓

 , נציג ציבור.עדי איקן ✓

 נציג ציבור.יעקב נוי,  ✓

 מתן חן, נציג ציבור. ✓

 .נאס"א , מנהלת היחידה לנוער בסיכוןשטופלמן שרי שבט ✓

 אירועי הנוער.ומיכל נדלר, מנהלת היחידה להכנה לצה"ל  ✓

 , מנהלת מדור התנדבות הנוער.שובל עידית רוזנטל ✓

 ורכז תוכנית נאסא המדור למנהיגות ויזמות ,חוניו פביאן ✓

 לצה"ל ותחום שגרירים צעיריםרכזת הכנה , בוז'נה אליס ✓

 , מנהל מדור לוגיסטיקה ומתאם תנועות הנוערשמאל בללי ✓

 "המרתף"מועדון דמיאן סמולקין, מנהל  ✓

 מאיר נוח, רכז התנדבות ומרכזי למידה ✓

 יו"ר מועצת הנוער העירונית. אוראל,ירדן  ✓

 , חבר מועצת נוערמיטלמן אלון ✓

 יאיר רחבי, חבר מועצת נוער ✓

 אגמון, חבר מועצת נועראריאל  ✓

 רן בועזי, חבר מועצת נוער ✓

 שני קצב, חברת מועצת נוער ✓

 אלון לניאדו, חבר מועצת נוער עירונית ✓

 :התארחו בישיבה

 ראש העיר, מר חיים ברוידא. ➢

 מנהל אגף הסברה ואסטרטגיהקובי אלנבוגן,  ➢

 

 

 



 
 

 המחלקה לצעירים ונוער 

 רעננה 

 

 

 

 

 

 

 .בחדר המועצה ביד לבנים ברעננההישיבה התקיימה 

 :הישיבהמהלך 

בעקבות הפגישות הקודמות של הוועדה בהן הגדרנו את אחד מייעדי הסביר כי, ארז ברט  .1

הוועדה כפתיחת מרכזי נוער חדשים וחדשניים ברעננה ולאחר סיעור מוחות פנימי בוועדה 

ולאחר שהוועדה ביקרה במרכז הנוער ובחינת קונספטים קיימים בעיר למרכזי נוער 

קיימה הוועדה את הישיבה הנוכחית   –תפיסת מרכזי הנוער בכ"ס  העירוני בכ"ס ושמעה על  

במטרה לקבל את תמונת המצב ביחס לפעילויות הנוער ברעננה ולתחילת דיון בצרכים 

 הקיימים בעיר.

 הודה לראש העיר על תמיכתו המוחלטת בכל יוזמות לקידום הנוער ברעננה.ברט ארז  .2

ראש העיר בירך את חברות וחברי הוועדה, חברי המועצה, נציגי הציבור, עובדי מחלקת  .3

ונציגי מועצת הנוער העירונית. ראש העיר הדגיש את חשיבותם של בני והצעירים  הנוער 

הנוער ברעננה כמוליכי שינויים חברתיים  וכדור ההנהגה הבא של ישראל. ראש העיר הביע 

ה ואמר כי הוא ממתין להמלצות הוועדה בכדי לקדם את תחום את הערכתו לפעילות הוועד

כמו כן הזמין את בני הנוער להיות שותפים לתהליכים של עיר  פעילות הנוער העירונית.

חכמה. ראש העיר סיכם כי הוא מאמין שצריכים ללמוד את העבר, לחיות את ההווה אך 

א הנוער. ראש העיר הוסיף כי בעיקר להכין את העתיד ולכן יש לשים משקל רציני על נוש

עוד הוסיף כי הוא מוטרד מהשפה הבוטה שעברה מהרחוב  הוא פתוח לרעיונות והצעות.

לרשתות החברתיות ומשם משפיעה על המציאות. מוטלת על הנוער משימה ליצור עולם 

שבו נכיל זה את זה. כל מה שאתם תסכימו עליו אני רוצה בו, אמר אני סומך  טוב יותר

 , אתם תהיו מנהיגי העתיד.עלייכם

 אחריותה ועשייתה של המחלקה לנוערתחומי סיגל מצר תלמי הציגה מצגת שמתארת את  .4

וצעירים ואת תפיסת החינוך הבלתי פורמלי כהמשך ישיר למסגרות החינוך הפורמלי ואף 

יותר מכך כתחום שמאפשר לבני הנוער להאמין בעצמם, לפתח את עצמם, ליזום, ליצור, 

לבסס תחושת שייכות ואחריות חברתית שמהוות חלק אינטגרלי בשלל התוכניות לבחור ו

  .והמענים המוצעים לבני הנוער בשעות הפנאי

 שרי שבט שטופלמן סקרה את פעילות היחידה לנוער בסיכון. .5

 מיכל נדלר הציגה את פעילות היחידה להכנה לצה"ל ואת תחום אירועי הנוער. .6

 פעילות מדור התנדבות הנוער.עידית רוזנטל שובל סקרה את  .7

 סקר את פעילות המדור למנהיגות ויזמות.חוניו  פביאן .8

 הציגה את תחום השגרירים הצעירים.ז'נה בואליס  .9

 הציגה את פעילויות מועצת הנוער העירונית.אוראל ירדן  .10

 פעילויות והקשר עם תנועות הנוער.השמאל בללי הציג את  .11

 "המרתף".תפיסה החינוכית של מועדון וה דמיאן סמולקין הציג את פעילויות  .12
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יש נערך דיון קצר בקרב הנוכחים בדבר המודעות למגוון הפעילויות שהוצגו. מסקנת הדיון :  ➢

 להגביר את המודעות של הציבור לפעילויות המגוונות.

 :דיון פתוח בשאלת הצרכים והמאפיינים הנדרשים ממרכזי נוער ברעננה ➢

חדשה שמוקמת חייבים ל"צבוע" מראש מבנה ציבורי שישמש : בכל שכונה נוח מאיר .א

 יש לכך חשיבת מכרעת וזה קיים בכל הערים. כמרכז נוער

: קיים צורך בבניית תוכנית עבודה ובניית מדיניות עירונית בנושא הנוער וכן נוי יעקב .ב

. כשמקימים שכונה חושבים על בתי ספר ה רלבנטיתילאפיין כל מרכז לאוכלוסי

אחרים, מרכזי הנוער חייבים להיות חלק מהדברים שחושבים עליהם. ושירותים 

 נוער במרכז. -לחשוב צעד אחד קדימה

ילוי ב: צריך להתמקד בגילאי החטיבות והתיכונים שכן יש חוסר במקומות  ברון  סמדר .ג

 בפיזור בין כלל השכונות.

 , יש לקשור את הפעילויות לתפיסת ה"מבוגר המשמעותי"ישר .ד

 שילוב של קונספט ואנשי מקצוע.דמיאן, זה  .ה

איננו צריך לשים לב שרעננה התרחבה וגדלה ו"המרתף" כבר  הכל ענין של מיקום  שני:   .ו

 לחבר'ה שגרים רחוק ממרכז העיר.רלוונטי יכול להיות 

פביאן: יש חשיבות בפיזור אנשי מקצוע שממוקמים בשכונות השונות שיוצרים קשר  .ז

 ליצור מרחבים בטוחים לנוער.ויחסי אמון עם נוער בשכונה. חשוב 

המבוגר. בנוסף  אילת: ההגעה של בני הנוער זה הרבה פעמים בזכות ה"בונדינג" עם .ח

צריך לשקול הקמת מרכזים על פי תחומי עניין. כגון: ספורט, מוזיקה, טכנולוגיה על 

 בין נערי השכונות השונות. האינטראקצימנת ליצור 

ערן: צריך לייצר מקומות שיש בהם גיוון של פעילויות שיגרום לנוער להגיע למרכז  .ט

 חד.ושימשכו את הנוער ואז הם יבואו גם כשאין אירוע מיתכנים ופעילויות וליצור 

וכן מקומות שנגישים  ירדן: אחד הדברים המובהקים שחסר זה מרחבי למידה .י

 בתחבורה ציבורית.

 יה מאוד אטרקטיבי כי אחרת הנוער לא יגיע.אריאל: חשוב מאוד שהמתחם יה .יא

אלון מיטלמן: עדיף מרכז אחד גדול עם מגוון תחומים כדי לרכז בני נוער מכל העיר  .יב

 למפגשים ביניהם.

 גם בין התחומים השונים צריך ליצור אינטראקציה במקום הגדול.יאיר:  .יג

למרכזי חוגים ולא עדיף לא מרכזי קונספט אלא רב תכליתיים אחרת יהפכו : סמדר .יד

 למרכזי נוער

 חדרי קונספט במרכז רב תכליתי: שני .טו

 חשובה הקרבה למקום המגורים: קרן .טז

השתתפתי בכנס בנושא הפנאי בקרב בני הנוער בישראל אחד הדברים שחזר ועלה ירדן:   .יז

 מועצת הנוער התחילה  מעבר למקומות בילוי היה: חללי למידה פתוחים וזמינים.
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לצד סקרים שכבר נעשו, קבוצות   בימים אלה   המידע בקשר לצרכים של הנוערבאיסוף  

 .מיקוד וכו'

צריך לפעול בשני מישורים. תוכנית לטווח הארוך שכוללת בניית תפיסת נוער  יעקב: .יח

עירונית ותוכנית לטווח הקצר שמאתרת מיקומים לא בהכרח גדולים שאפשר להתחיל 

 בהם פעילויות.

 מרכזים קטנים או מרכז גדול ?האם מספר : ארז .יט

 יעקב, שילוב בין שני הדברים .כ

 אילת, כמו מרכז הצעירים ועוד כמה קטנים יותר. .כא

 אלון מיטלמן, שילוב מספר תחומים במקום אחד .כב

 יאיר, מקום מפגש, מוסיקה, ספורט, קולנוע. .כג

סיכום: מתוך רצון לרענן את בדיקת הצרכים של בני הנוער, הוועדה תוביל מפגש  .כד

ות עגולים ושיתוף ציבור )עם דגש על בני הנוער( שידון בתפיסת הנוער שולחנ

 העירונית.

נציגי   2-3לטובת העבודה על הוצאת המפגש מהכוח את הפועל יוקם צוות מוביל יכלול  

 2-3בהובלת סיגל. והצעירים  נציגי מחלקת הנוער  2-3מועצת הנוער בהובלת ירדן. 

גבש תוכנית פעולה להכנת אירוע יפגש וי. הצוות יארז סגן  נציגי ציבור בהובלת איילת

 שיתוף הציבור הנ"ל.

 

 ובעשייה הציבורית החשובה.  תודה רבה לכל חברות וחברי הוועדה שלוקחים חלק בדיונים •

על הפעילות לטובת הנוער ועל חלקם החשוב בדיוני  נוערמחלקת צעירים ו תודה לאנשי •

 הוועדה.

 .מועצת הנוער העירוניתתודה לחברות וחברי  •

 

 סיגל מצר תלמי                                                                    ארז ברט  

 המחלקה לנוער וצעיריםמנהלת                                 .וועדת הנוער העירונית חבר מועצה ויו״ר

 


